
Notulen Algemene Ledenvergadering 22 februari 2016 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom bij de ALV van deze 40-jarige 

club. 

2. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 2 maart 2015 
De notulen worden goedgekeurd. 

4. Financieel verslag 2015 en begroting 2016 
Het financieel verslag van 2015 en de begroting van 2016 worden door Martine toegelicht. Alles is 

helder en wordt door de leden goedgekeurd. Afgesproken wordt dat er nieuwe shuttles worden 

besteld en wel gele i.v.m. het licht in de zaal. Verder wordt afgesproken dat de €750,- voor het 40-

jarig jubileum niet uit de reserveringen maar van de lopende rekening moet komen. 

5. Verslag kascontrolecommissie en benoeming nieuwe leden 
De commissie heeft geen onregelmatigheden geconstateerd. Het bestuur wordt gedechargeerd. Als 

leden van de nieuwe commissie worden benoemd: Rudi en Eric. 

6. Jeugd 
Iris doet verslag. In 2015 bedroeg het aantal jeugdleden 10. Op dit moment is het aantal 14. Het 

meedoen aan toernooien en de interne competitie wordt als erg leuk ervaren door de jeugd. Het 

seizoen werd afgesloten met klootschieten en een BBQ. 

Er zijn 3 jeugdleden die meedoen aan de regiotraining en zij zoeken meer uitdaging bij een andere 

club. 

Thijmen wordt bedankt voor zijn hulp bij de jeugdtrainingen. 

7. Seizoensafsluiting 
Jeugd: Eric en Iris zullen dit samen met enkele ouders organiseren. 
Voor de senioren willen Martine, René en Frank dit organiseren. De datum zal nog worden geprikt 
op een vrijdag- of zaterdagavond ergens in juni. Op 11 juli is de laatste speelavond. 
 



8. Rondvraag 
Wiesje: brengt de bouw van een nieuwe sporthal bij het zwembad onder de aandacht. BC Delden is 
hier officieel niet van op de hoogte. 
Wiesje: heeft nog oude administratie. Deze mag vernietigd worden. 
René: na schoolvakanties duurt het heel lang voordat de douches weer warm water produceren. Dit 
jaar gaan we vragen om de ketel aan te laten zetten voordat we weer beginnen met het 
badmintonseizoen. 
René: overwegen om slechts de helft van de leden aan te melden bij de bond. Het bestuur gaat dit 
bespreken op de eerstvolgende bestuursvergadering. 
Iris: wil graag een extra sleutel van de kast. 
Iris: merkt op dat er niet veel enthousiasme is voor de interne seniorencompetitie. We roepen de 
leden op om de resterende wedstrijden in te plannen. 

9. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen, de jeugdbegeleiding en de feestcommissie in het bijzonder, en 

sluit de vergadering. 

 


